
 

PROTOKÓŁ NR 10/2020 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  
w dniu 16.11.2020 r. 

 
  

 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności. 
 
 
1. Oświetlenie w mieście – inwentaryzacja oświetlenia, bezpieczeństwo i koszty 

funkcjonowania. 
2. Realizacja wniosków za III kwartał 2020 r. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Przyjęcie Protokołu nr 9/2020 r. z posiedzenia komisji w dniu 19.10.2020 r.  
 
 
Przewodniczący komisji Jarosław Mokry otworzył i prowadził posiedzenie komisji, które 
odbyło się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft 
Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie oraz 
podejmowanie wniosków. Przywitała wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu oraz 
zapytała czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 
posiedzenia i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia. 
Porządek posiedzenia komisji został przyjęty przez aklamację. 
 
 
Ad 1  
 
Temat oświetlenie w mieście – inwentaryzacja oświetlenia, bezpieczeństwo i koszty 
funkcjonowania przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej.  
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: Damian Gerycki, Jarosław Mokry, Stanisław 
Jurecki, Maria Sitko, Krystyna Wróbel, Walenty Magiera poruszono sprawy dotyczące m. in.: 
montowania w korzystnych miejscach na latarniach paneli fotowoltaicznych co pozwoliłoby 
jeszcze bardziej obniżyć koszty za energię elektryczną; zamontowania oświetlenia na 
ul. Działkowców i ul. Słonecznej;  inwentaryzacji obszarów w mieście w zakresie brakującego 
oświetlenia (jest opracowana dokumentacja projektowa i należy je wybudować lub nie ma 
jeszcze opracowanej dokumentacji); kosztów przeprowadzenia audytu oświetleniowego; 
oświetlenia w pierwszej kolejności ulic najbardziej niebezpiecznych; wykonania oświetlenia 
na ul. Jastrzębiej; podłączenia oświetlenia na ul. Wita i ul. Skrajnej; przycięcia gałęzi drzewa 
rosnącego przy posesji 86 na ul. Jagiełły, które zasłaniają światło latarni; podejmowanych 
działań w zakresie przejęcia oświetlenia ulicznego będącego w dyspozycji TAURON-a; 
zobligowania TAURON-a do modernizowania oświetlenia przez nich obsługiwanego.    
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Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej udzielili odpowiedzi 
oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy.  
 
Przewodniczący komisji, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
opinię:   
 
Opinia 1 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje działania gminy w zakresie utrzymania 
oświetlenia w mieście będące w kompetencji komisji. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 2 
 
Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi oraz wyjaśnień na poruszone przez radnego 
Jarosława Mokrego sprawy dotyczące m. in.: sposobu zrealizowania wniosku komisji 
dotyczącego wsparcia mieszkańców w zakresie wypełniania wniosków w ramach programu 
"Moja Woda"; przesunięcia terminu przekazania radnym materiałów w zakresie sposobu 
usprawnienia działania systemu gospodarowania odpadami. 
Ponadto Zastępca Burmistrza przedstawił wnioski i rekomendacje wynikające 
z przeprowadzonego audytu zewnętrznego w Bieruńskim Przedsiębiorstwie Inżynierii 
Komunalnej Sp. z o.o. Odnosząc się do propozycji radnych Jarosława Mokrego i Damiana 
Geryckiego poinformował, że radnym zostaną w wersji syntetycznej przekazane uwagi 
wskazane przez audytorów z rekomendacjami rozwiązania tych problemów.  
 
Przewodniczący komisji, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
opinię:   
 
Opinia 2 
Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje realizację wniosków za III kwartał 2020 rok. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący komisji poinformował, że w ramach spraw bieżących miała być przekazana 
informacja w zakresie przeprowadzonego audytu zewnętrznego w Bieruńskim 
Przedsiębiorstwie Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o., która została przedstawiona wcześniej. 
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Ad 4 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 9/2020 z posiedzenia komisji 
w dniu 19.10.2020 r. 
 

za – 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
 
 
Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Janina Berger 

 
 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
 

JAROSŁAW MOKRY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


